

# ROYAL GOLD



**ROYAL GOLD** is a fulvic acid supplement which is completely lignosulfonate free. Fulvic acid is a naturally derived chelating agent which binds to metallic nutrients allowing them to more easily be absorbed into the roots, resulting in more efficient fertilizer uptake and higher yields.

**ROYAL GOLD** est un complément d'acide fulvique totalement exempt de lignosulfonate. L'acide fulvique est un agent chélatant d'origine naturel qui se lie aux nutriments métalliques, leur permettant d'être plus facilement absorbés par les racines. Il en résulte une absorption plus efficace des engrais et des rendements plus élevés.

#### DIRECTIONS:

- For use with vegetables and ornamentals.
- Shake well before using.
- Once the plant has been established, feed at a rate of 2 ml per liter twice per week during the life cycle of the plant.

#### MODE D'EMPLOI:

- Pour une utilisation avec des légumes et des plantes ornementales.
- Agiter bien avant usage.
- Une fois la plante établie, nourrir à raison de 2 ml par litre deux fois par semaine pendant le cycle de vie.

#### GUARANTEED ANALYSIS:

0.1% Fulvic Acid from Humalite

#### ANALYSE GARANTIE:

0.1% d'acide fulvique provenant d'humalite

*Information regarding the contents & levels of metals in this product is available on the internet at <http://www.aapfco.org/metals.html>*

*Des informations concernant le contenu et les niveaux de métaux dans ce produit sont disponibles sur Internet à l'adresse suivante : <http://www.aapfco.org/metals.html>*

1 L/33.8 fl.oz. (US)  
1 Kg/2.2 lbs



FABRIQUÉ AU CANADA  
MADE IN CANADA

**FULVIC ACID**  
**ACIDE FULVIQUE**

**FUTURE HARVEST**  
**NUTRIENTS**

Manufactured by / Fabriqué par:  
Future Harvest PlantLife Products™  
725 Evans Court, Kelowna,  
BC, Canada V1X 6G4  
Technical Support /  
Support Technique: 866-491-0255  
FUTUREHARVEST.com

